
Fråga

Om aktivitetskrav vid ekonomiskt bistånd 
2019 skickade Moderaterna in en motion till kommunfullmäktige om att införa aktivitetskrav 
när man erhåller ekonomiskt bistånd. Motionen ansågs besvarad och Arbetsmarknads- och 
socialnämnden lyfte att det inte var ett uppdrag för nämnden som egen huvudman att 
bedriva heltidsinsatser för alla malmöbor som erhåller ekonomiskt bistånd.   

2021 sa ansvarigt kommunalråd till Expressen att efter valet ska det införas ett kommunalt 
krav på att personer som ansöker om försörjningsstöd snabbt ska in i en aktivitet. 
Moderaterna har ett flertal gånger föreslagit aktivitetskrav på heltid eller motsvarande 
arbetsförmåga och varje gång bemöts förslaget med besvarat.  

Samtidigt kan Arbetsmarknads- och socialförvaltningen inte redogöra för hur många av de 
som erhåller ekonomiskt bistånd som har någon form av aktivitet eller i hur stor utsträckning.  

Socialdemokraterna i Malmö har varit väldigt fluktuerande i frågan om aktivitetskrav på heltid 
från att totalt vara emot det till att nu påstå att aktivitetskrav finns.  

Med anledning av ovan vill jag fråga kommunalrådet Sedat Arif: 

– Vad avser du göra som ansvarigt kommunalråd för att det ska gå att redovisa hur många 
som faktiskt är i en aktivitet och i hur stor utsträckning?  
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